

the nine

AZURI GOLF | MAURITIUS



9 HOLES IN PARADISE



A signature
9-hole Par-3
golf course
is a first of its kind
on the island.





Golf at Azuri

Le golf à Azuri

Azuri Ocean & Golf Village is adding a new Golf Course to its list of unique offerings in its portfolio. This 9-hole signature par-3 jewel of a golf course is conceived to appeal to golfers of every level and handicap, who are looking to play a round of golf on an exceptional course built to the highest international standards.

Azuri is proud to be the first destination in Mauritius to provide a golf experience for anyone who “feels they don’t have the time to play golf”: you can start at 7 in the morning and go to work at 8:30; or tee off from hole #1 at 5 in the afternoon and be home for dinner at 6:30. By abiding to the highest set of international criteria, the course will revolutionise the way that golf is played on the island, all within a play time of 1.5 hours.

Azuri Ocean & Golf Village ajoute un splendide parcours de golf à son portfolio. Ce somptueux 9-trous par-3 signature, aux standards internationaux les plus élevés, est conçu pour plaire aux golfeurs de tous les niveaux et handicaps.

Azuri Ocean & Golf Village est fier d'être la première destination à l'île Maurice à apporter une expérience golf destinée à ceux qui, faute de temps, jouent peu. Planifiez un tee-off à 7h pour être au bureau à 8h30, ou un tee-off à 17h pour être à la maison à temps pour le dîner, à 18h30. Le parcours, adhérent aux normes internationales, révolutionne la manière dont le golf est joué sur notre île : dorénavant vous pourrez jouer en moins de 1h30.



Each hole offers its own magical combination of challenges that contribute to the pleasure of the game, every time it is played. These include well-positioned markers, bunkers and water features; tee offs and shots across the water; relaxing walks in the nature; a convivial clubhouse replete with restaurant and Proshop – ensuring quality of the fairways, quality of the greens, a fine even roll of the ball and enjoyable moments with friends and family.

Each hole will have at least three tee options designed to respond to an individual golfer's playing level: back tee for professionals; forward tee for the habitual player and ladies tee. In order to assure the very highest class course of this kind in Mauritius, Azuri has taken great care to team up with the best-known international golf professionals, and have brought in both an internationally-known golf course designer, and a respected golf management firm based on the island, having a combined experience of close to 80 years.

Leading global golf course design company IMG, will design the Azuri golf course, and they will work closely

with Marc Amelot and Green Sun Management (GSM), who are experts in golf course development, operations and maintenance. The results-oriented team at GSM will ensure that IMG's golf course design concept is brought to completion through fine-tuned project management and quantity surveillance of an approved and reputable building contractor. Best practices in building maintenance, supervision of operations, and technical staff will be designated in the early stages so that all parties are on board with the concept, the vision, and the objectives. The ultimate goal being that Azuri Golf Course "marries" with the Azuri Resort concept of Live-Work-Play and that it embraces the lifestyle, the beach, the village, and other activities and venues available on site. Bringing IMG's expertise as one of the largest international companies in the field of golf course design and GSM's understanding of the golf environment in Mauritius assures Azuri's continued implication with its residents to safeguard their investment potential for sustained growth via the best possible integration of this project into the village.

Chaque trou présente les défis qui contribuent au plaisir d'une partie de golf - bunkers, plans d'eau, et obstacles naturels - mais sont aussi l'occasion de se promener dans la nature avant de se poser au Club House pour un en-cas ou faire quelques achats au Proshop dans une ambiance conviviale. Trois Tee de départs sont placés en fonction du niveau du joueur : départs pro, départs hommes et départs femmes.

Azuri s'est associé avec les champions de la petite balle blanche, un architecte de golf de renom, et une entreprise de gestion de golf basée à Maurice, dont l'expérience combinée (80 ans) permet la conception du plus beau parcours en son genre.

IMG Prestige, en collaboration avec Marc Amelot et Green Sun Management (GSM), combinent un réseau de propriétés de golf "premium" et une expertise en la matière pour couvrir toutes les phases,



de la conception à la maintenance du parcours. GSM s'assurera que le parcours, tel que l'a imaginé IMG est concrétisé, de par une bonne gestion et supervision du projet. Qu'il s'agisse de la maintenance, de l'opérationnel ou de la partie technique, c'est des équipes formées qui, avec une vision commune - celle d'un golf splendide intégré au concept Live-Work-Play de Azuri - travailleront ensemble. En réunissant l'expertise de IMG, un leader sur le marché en conception de golf, et celui de GSM, qui maîtrise la topographie de notre île et son environnement, Azuri reste fidèle à sa philosophie de « smart island living » : le parcours de golf sera parfaitement intégré au village, contribuant à la valeur des biens immobiliers et du lifestyle.



Marc Amelot's explanation of the course

Azuri Ocean & Golf Village is all-abuzz with its exciting plans for the conception of a world-class golf course within the estate.

This 9-hole jewel will appeal to golfers of every level and handicap as it is the first par-3 golf course in Mauritius that promises to be accessible to everyone and to every schedule.

Marc Amelot, Founder and Managing Director of GreenSun Management Company, pioneer in Mauritian golf course management and administration, shares his enthusiasm and vision for the development of this one-of-a-kind golf experience at Azuri.

Marc Amelot nous parle de ce golf

Azuri Ocean & Golf Village est en effervescence face à son projet de construction d'un golf de classe internationale au cœur du village.

C'est le premier parcours à Maurice en proposant un 100% par-3 signature en raison de la technicité de jeu sur le parcours, des paysages et des standards, tout en promettant d'être accessible à tous, et à tout moment. Marc Amelot, fondateur et Directeur Exécutif de GreenSun Management Company, pionnier dans la gestion et l'administration de parcours de golf à l'île Maurice, partage son enthousiasme et sa vision pour le développement de cette expérience unique à Azuri.





« Azuri's development team was looking to add an attractive pastime and activity to its already extensive beach side portfolio of things to do. Something that appeals to people of all ages and abilities and can be played by families and groups of friends or even alone, if one wishes. Golf is such a game and the concept for the course came about to provide players the opportunity to enjoy a challenging game while benefiting from a shorter course and playing time.

Azuri is committed to constructing the very highest-grade golf course in Mauritius, so they have taken the foresight to team up with the most reputable and respected international professionals in golf course design and management through a carefully laid-out process of reflection and planning so that all parties concerned take part in the success of the project. IMG is the largest golf management company in the world and with the design of the Azuri Golf Course, the village destination will join the ranks of the IMG network of the top golf resorts in the world.

Azuri Golf is a great project as it brings in a revolutionary and new way of playing golf by introducing this 9-hole signature par-3 golf course that ensures an intense golf experience without compromising on the quality or the playability of the course. I am very proud to be a part of this fabulous project, to bring our experience of managing golf courses together with that of this most renowned golf design company, and to anchor it with Azuri and Mauritius."

« L'équipe de développement de Azuri Ocean & Golf Village cherchait à ajouter une activité attrayante pour compléter son offre de loisirs en bord de mer. Quelque chose qui attirerait des personnes de tous âges et de tous niveaux, et qui pourrait être pratiqué en famille, entre amis ou même seul, si souhaité. Le golf est une activité qui répond à ces critères, et le concept du parcours nous est venu pour donner l'opportunité aux joueurs d'apprécier un vrai challenge tout en profitant d'un temps de jeu plus court, sur un petit parcours. Azuri s'est engagé à construire un parcours de la meilleure qualité à Maurice, et a donc fait le choix perspicace de s'associer aux professionnels les plus réputés et respectés dans les milieux du design et du management de parcours – le tout basé sur un processus soigneusement élaboré de réflexion et de planning. IMG est la plus grosse compagnie de management de golf au monde et, avec la création du Azuri Golf, le village rejoindra les rangs du réseau IMG des meilleures destinations golfiques au monde.

Je suis très fier de faire partie de ce projet fabuleux, de combiner notre expérience de management de golf à celle d'une entreprise renommée dans son domaine, et de mettre cela au profit d'Azuri et de l'île Maurice.»

*"We promise that, it is truly a course in which
your family and friends will enjoy a great game
together!"*

IMG Prestige, the Golf Designer

*"Nous vous promettons que c'est vraiment un
parcours où votre famille et vos amis profiteront
d'un moment sportif et convivial ensemble"*

IMG Prestige, le designer du Golf





Our Difference

Notre valeur ajoutée

This golf course will stand out by the layout of the land where the course is situated is formed by a succession of slopes, hills and valleys, and is rich in its riverside setting – all of which promises to create a highly stimulating and emotional golf experience.

Ce parcours de golf se différencie de l'offre existante à Maurice grâce au terrain où se situe le parcours qui est formé par une succession de dénivelés, collines et vallées, et bénéficie de la végétation riche bordant la rivière – le tout promettant de faire appel à une technicité de jeu et d'apporter une expérience golfique stimulante et émotionnelle.

Each hole will have its own blend of challenges with well-placed water features, markers, and bunkers. Playing golf while walking in a natural setting along a river, will take on another dimension. Imagine being able to play for one and a half hours every day at any time without disrupting your schedule! It's a dream come true!

Chaque trou va bénéficier de ses propres challenges avec des points d'eau, repères et bunkers. Jouer tout en appréciant le cadre naturel environnant le long d'une rivière va donner une nouvelle dimension au golf. Imaginez-vous jouer une heure et demie chaque jour, quand vous le désirez, sans interrompre votre emploi du temps ! C'est un rêve qui devient réalité !

Azuri has brought in the global leader in golf course design, IMG, with whom GreenSun will work closely by providing its expertise in course development, operations, and maintenance.

Azuri a fait appel au leader international du design de parcours de golf, IMG, avec qui GreenSun va travailler étroitement en apportant son expertise sur le développement de parcours, les opérations et la maintenance.

The GreenSun team is driven by the excitement that the players will gain from this course. They are very committed to the success of this project and will put all the necessary means to ensure that the realisation of the concept proposed by IMG is done on time, through rigorous management and quality controls that will ensure the highest standards of game.

L'équipe de GreenSun est animée par le plaisir que les joueurs tireront de ce parcours. Ils ont très à cœur la réussite de ce projet et vont mettre tous les moyens nécessaires pour s'assurer que la réalisation du concept proposé par IMG soit fait dans les délais impartis, à travers un management rigoureux et des contrôles qualité qui garantiront les meilleurs standards de jeu.

Clubhouse Facilities

The privilege of using the Club's facilities is available to members of the Club, their guests and other paying persons using the Club facilities from time to time.



Golf Trolley / Golf Cart



Restaurant / Light snack



Pro shop



Golf lessons



Golf club and shoe rental

Facilités du Clubhouse

Les facilités du Clubhouse sont mis à la disposition des membres, leurs invités et toutes autres personnes payantes qui souhaiteraient les utiliser ponctuellement.



The nine

- | | |
|---|--|
| 1 | Résidences Ennéa |
| 2 | Résidences Amara |
| 3 | Ocean River Golf View Villas |
| 4 | Azuri Golf Club |
| 5 | Radisson Blu Azuri |
| 6 | Place du marché : boutiques et restaurants |
| 7 | Beach & Boat Club |
| 8 | Spa & Gym |
| 9 | Tennis Club & Académie |
| | Golf holes |
| | Already Constructed
<i>Déjà construit</i> |
| | Rive Droite |

the nine

AZURI GOLF | MAURITIUS

member@azurigolf.mu